
Herlev
Kommune

Kildegårdskolen
Telefon

44 52 55 50
44 52 56 00

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde

Mødeindkaldelse Dato: 17. august 2023 Tid: 18:00-21:00 (inkl. sommerkur)

Mødested, afd. Vest

Forplejning Skolen

Skolebestyrelsens
medlemmer:

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson,
Niels Egebjerg, Maria Jakobsen, Pia Larsen, Mathias Agtbøl, Asmin Erdem

Kommunalbestyrelsens
repræsentant

Hanne Bjørn

Tilstede
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, KNud Frederiksen, Janne Petersson, Niels Egebjerg,
Maria Jakobsen, Mathias Agtbøl, Asmin (noget af møde) Pia Larsen

Afbud Camilla Tvernø

Ikke meldt afbud

Referent Jonas Skjødt/Persheng Jamour

Ordstyrer

Indbudte
Sekretariat og samlet skoleledelse deltager i sommerkur. Hassan er inviteret til at
deltage i punkt 5.

Dagsorden
1. Kl. 18:00 Sommerkur med sekretariat og ledelse 2

2. Kl. 19:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

3. Kl. 19.05 Aftale om video efter mødet 2

4. Kl. 19:05 Meddelelser 2

5. Kl. 19:30 Mobilpolitik 2

6. Kl. 19:50 Årshjul for skolebestyrelsens arbejde 3

7. Kl. 20:20 Godkendelse af ferieplan for 2024/2025 3

8. Kl. 20:30 Aftale om deltagelse af bestyrelsen på forældremøder 4

9. Kl. 20:45 Indkomne forslag 4

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

11. Næste møde d. 21. september 5

12. Evt. 5
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1. Kl. 18:00 Sommerkur med sekretariat og ledelse
Vi startede mødet med at afholde den årlige sommerkur med bestyrelsen, ledelsen og sekretariatet.

2. Kl. 19:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Referat: Godkendt.

3. Kl. 19.05 Aftale om video efter mødet

Jane og Marie

4. Kl. 19:05 Meddelelser

Elevråd: Der kommer et valg den 4. september for elevråd, rettighedsråd og undervisningsmiljørepræsentant (UMR)

Medarbejderrepræsentanter: Ingen beskeder. Der arbejdes med trivsel i udskoling og der er lagt en plan for det.

Ledelse:

- Til næste møde forventes det at have to medarbejderrepræsentanter til bestyrelsen.
- I uge 32 startede vi med mange koordineringsmøder med fokus på de tre indsatser; NEST, SPTL og

CO-teaching.
- I forhold til forældresamarbejder ser vi på bogen ‘’den pædagogiske værtskab", vi er værter og hvis alle skal

hygge sig til ‘’festen’’, så skal der være gensidig respekt.
- Der arbejdes med udearealerne med de penge, vi har fra NordeaFonden. Derudover ser vi på sigt sammen

med forvaltningen på for-området ved Kildegårdskolen vest for at skabe gode udearealer - også for
udskolingen.

- Vi har ansættelsessamtaler i næste uge vedr. to lederstillinger.

Skoleråd: Ingen beskeder

Sammen om Skolen: Repræsentanter fra ledelse og bestyrelse har sammen med nogle medarbejdere og elever
netop været til et åbent Sammen Om Skolen møde, hvor de andre skoler i Herlev deltog. Der blev talt om frisættelse
og nye måder at lave skole på.

Andet

5. Kl. 19:30 Mobilpolitik

Ansvarlig: Marie, Camilla, Jonas, Hassan

Baggrund:

Der er meget fokus på mobiltelefoner og skærme i skolerne, hvilket også er relevant og aktuelt på Kildegårdskolen.
Ministeren har før sommerferien sendt et brev til skolerne i hele landet med tydelig opfordring om at mindske
skærmbrug i skoletiden. Skolen og SFO’en praktiserer allerede regler hvad angår mobiltelefoner i undervisningen, og
senest har klubben meldt ud, at der bliver mobilfri klub. En tidligere bestyrelse har udarbejdet et “Princip for IT og
digitale enheder”, men det er forældet.
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Formål:
Skolebestyrelsen

- Orienteres om proces og overvejelser, der har været omkring “mobilfri klub” beslutningen (Hassan fortæller)
- Nedsætter en arbejdsgruppe, som udarbejder et udkast til et princip frem mod næste bestyrelsesmøde.

Bilag:

Kildegårdskolens nuværende princip: Skolebestyrelsen Kildegårdskolen_Princip - IT- MH.pdf (aula.dk)

Brev fra ministeren: 230618-Brev-til-folkeskoler.pdf

Referat:

Klubbens observationer og erfaringer om at mange børn brugte mange timer på deres mobiler også mens de var i
klubben har gjort, at de har besluttet at gøre klubben mobilfri ligesom skole og SFO. Klubben har har taget flere nye
tiltag og har købt mange nye ting for at sikre et godt pædagogisk tilbud.

Der var bred enighed i bestyrelsen om, at det er relevant at få skriftliggjort de regler, der i forvejen gælder på skolen
om at aflevere mobiltelefonerne i et princip. Princip for mobiltelefoner vil også favne klub og SFO.

Camilla, Marie og Niels udarbejder udkast til princip, som drøftes til kommende møde.

6. Kl. 19:50 Årshjul for skolebestyrelsens arbejde

Ansvarlig: Marie og Camilla

Baggrund:

Der skal laves et årshjul for bestyrelsens arbejde, hvor der både indgår faste årlige arrangementer og bestyrelsens
fokusområder indgår

Formål:
Skolebestyrelsen

- præsenteres for udkast til årshjul
- drøfter årets plan og ønsker

Referat:Årshjulet gennemgås på tavlen, og er lagt ind på drevet

7. Kl. 20:20 Godkendelse af ferieplan for 2024/2025

Ansvarlig: Jonas

Baggrund:

Forvaltningen har lavet udkast til ferieplan for 2024-2025, som er sendt i høring hos skolebestyrelserne. Skolerne skal
gerne være enige om ferieplanen, og efter høringen afventer vi derfor, om høringssvarene fra skolerne peger i samme
retning.

Formål:
Skolebestyrelsen

- drøfter udkast til ferieplan og beslutter, om der skal indgives forslag til justering.
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https://drive.google.com/file/d/1FLu-dF6FYzY5y_JVM4A9iU950EjVOVrz/view?usp=drive_link
https://kildegaardskolen.aula.dk/sites/kildegaardskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Skolebestyrelsen%20Kildeg%C3%A5rdskolen_Princip%20-%20IT-%20MH.pdf


Bilag:

Ferieplan skoleåret 2024-2025.docx

Referat: Godkendt.

8. Kl. 20:30 Aftale om deltagelse af bestyrelsen på forældremøder

Ansvarlig: Marie og Camilla

Baggrund:

Der skal laves et årshjul for bestyrelsens deltagelse i forældremøderne på hhv. 0. kl., 4. kl. , 7. kl. Datoer bliver fremlagt
på mødet.

Formål:
Skolebestyrelsen

- Drøfter hvad der skal lægges særligt vægt på at sige, til hver af årgangene 0. kl., 4. kl. , 7. kl.
- Aftaler hvem der deltager på de forskellige møder

Referat:

0. vest 22/8 kl 17.15: Marie

0. øst 5/9 kl 17.30: Lisbeth

4. vest 12/9 kl 16.30: Janne

4. øst 30/8 kl 17.00: Niels

7. årgang 6/9 kl 17.00: Lisbeth og Knud

Videopræsentationen opdateres, men kan ikke nå at blive klar til møderne. Der uddeles ikke noget på print, men
hjemmesiden vises frem hvis der er en skærm til rådighed. Marie laver tale-noter, som kan findes på drevet.

9. Kl. 20:45 Indkomne forslag

Ansvarlig:

Følgende forslag er modtaget:

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.

Referat:

Ingen indkomne forslag

10.Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen
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https://docs.google.com/document/d/1pa3lXrpiU5ykW5VEJAZ-gvgJdE7EwbeZ/edit?usp=drive_link&ouid=100587406169639633172&rtpof=true&sd=true


11.Næste møde d. 21. september

12.Evt.

I forhold til arbejdsdagen, så bliver der købt lidt forskelligt materiale, men ikke pensler og ruller til alle
forældre.
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